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Abstract (en)
A cathode for an ultra-high frequency electron tube having a surface, this surface having an emissive part (1) having edges and located inside these
edges, the said surface also having at least one electrically conductive non-emissive part (3) located outside and in the immediate vicinity of the said
edges. The non-emissive part (3) adjacent to the emissive part (1) ensures the continuity of the electric fields over the surface of the cathode in the
vicinity of the edges of the emissive part (1), and thus the electron trajectories are not disturbed by non-homogeneous fields which may exist at the
edges of the cathodes of the prior art. Application to ultra-high frequency tubes, and particularly to gyrotrons. <IMAGE>

Abstract (fr)
Une cathode pour tube électronique hyperfréquence ayant une surface, cette surface ayant une partie émissive (1) ayant des bords et située à
l'intérieur de ces bords, ladite surface ayant aussi au moins une partie non émissive (3) conductrice d'électricité, situé à l'extérieur et au voisinage
immédiat desdits bords. La partie non émissive (3) adjacente à la partie émissive (1) assure la continuité des champs électriques sur la surface
de la cathode au voisinage des bords de la partie émissive (1), ainsi les trajectoires électroniques ne sont pas perturbées par des champs
inhomogènes pouvant exister aux bords des cathodes de l'art antérieur. Application aux tubes hyperfréquence, et particulièrement aux gyrotrons.
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